

Seltrefess OSL 19:9

Projektnr Dnr 2006:551
 Projektnamn Arena Vänersborg

VÄNERSBORGS KOMMUN
Barn- och ungdomsnämnden
Hrd 2009-2052
Antk. 2009-11-19
Dnr. 2007/21

Projektstyrelsemöte sept. 2008.

Närvarande S. Anders Larsson, Marianne Karlsson, Peter Nilson
 Magnus Bengtsson, , Tomas Fridén, Stefan Leijon, Håkan Alfredsson
 Andreas Vänerlöv

D:o del av tiden

Ej närvarande Karl-Johan Höjjer

Datum Måndag 2008-09-08

Plats etableringen

Distribueras S-Anders vidarebefordrar protokollét till berörda

Nästa möte måndag 29 sept kl 13.15, tors 23 okt kl 09.30

1 Dagsläget:

Snart åker bågarna upp bara yäder krän avvaktas
 Installationer o stomkomplettering på väg ut på anbudsräkning, isleverantör klar utvärdering
 systemlösning pågår.

2 Tider:

Vi har fått en del förseningar bl.a. svårt med Prefab betong pga. kapacitetsbrist. Spelbar is i
 mellandagarna inte troligt.
 Inget nytt.

3 Organisation:

Som tidigare

Två möten med revisorerna har avhållits. Frågor har besvarats.

Nytt möte på torsdag 11 sept.

4 Finansiering/Partners:

Kontrakt med LF klart. SA undersöker f.n. faktureringsrutiner etc.

Hyror och avgifter för upplåtelse tas fram av Stefan Leijon och Peter Nilson.

Fler sponsorer bearbetas.

Möte med vattenfall 19 sept. SA o SL går dit.

Möte med Sbn map gränsdragningar o kostnadsfördelningar skall hållas 15 sept. SA o MB går dit

5 Marknadsföring:

Marknadsföringsgrupp skall bildas. AV, SL, TF, HA bildar grupp och återkommer nästa möte med förslag på organisation och upplägg.

Föreställning Vänersborg förläggs till arenan i september 2009.(HA)

Uppstartmöte har hållits av 4 pers var en magsjuk och en kom inte men startskottet har gått.

6 Kommunikation/media/medborgarinformation

Återinvigning av Vänersvallen; PN och SL tar tag i detta. TTELA kanske vill vara sponsor?

Marknadsgruppen tar över och PN adjungeras

7 PBL-utformning

Inget nytt

8 Programarbete

Detaljprojektering för förfrågningar avseende stomkomplettering och installationer

Nästa möte kommer ark o projektledare och informerar om innehållet i detaljprojekteringen.

9 Driftsorganisation.

Utredning nya organisationen pågår. PN rapporterar nästa möte.

Peter rapporterade från utredningsarbetet, Snart klart för att presenteras för presidiet.

Andreas redogjorde för att annan tvärpolitisk grupp skall titta på organisationen parallellt.

10 Teknik- miljö

Vi ligger nu trea i kön för solcellsbidrag så frågan har fått nytt liv.

Vi skall nu tillsammans med ismakarleverantören från Finland lista ut bästa sättet att göra bra is till låg energikostnad o investering.

11 Studiebesök

Inget att rapportera

12 Tvåstadssamarbetet

SA o SL skall efter inbjudan tala till Trollhättans rotarianer.

SL har en pågående diskussionen med Trh om gemensamma projekt som kan förläggas i Vbg.

13 Uppdragsekonomi.

Kostnads och finansierings diskussion. Budgeten på 170 miljoner ex moms ligger fast. I mitten på oktober har vi ytterligare 5-6 tunga anbud inne då kan vi göra en säkrare prognos.

Avstämning av byggherrekostnaderna pågår.

14 Övriga frågor:

Marianne redogjorde för och lämnade över material om hcp-lekplatser. Beslöts arkitekt Erik bildar grupp om detta där Marianne ingår tillsammans med Kerstin Blom och kanske Mia Harri. MB informerar Erik M(ark).

Fråga om syntolkningsslingor ställdes, inget visste vad det var riktigt. Utredds.

PN redogjorde för utformning av utvändiga ytor för hela området, inkl spontanidrotts område. Ser lovande ut, dock svårt att få in skateboard och frisbeegolf.

SA m.fl har träffat IFK representanter kändes bra att det är igång igen.

Vid pennan

Magnus Bengtsson